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Voorwaarts 
 

 

 Van de voorzitter: Aftellen naar 22 november ! 
 

Dat wij ons in de Voorwaarts vooral richten op de Schie-
damse politiek: dat is meer dan logisch! 
Toch nu een opening waar we ook stil staan bij de lande-
lijke politiek. Met de Tweede Kamerverkiezingen van 
komende 22 november staat veel op het spel. Na dertien 

jaren kabinetten-Rutte, is de kans op verandering voor ons land groter dan 
ooit. Dertien jaren lang heeft de VVD Nederland in een ongekend aantal 
crises getrokken. En – eerlijk is eerlijk – andere partijen daarbij medeplichtig 
gemaakt. De Tweede Kamer heeft in 2021 moeten constateren, dat in ons 
land beginselen van de rechtsstaat zijn geschonden. En dat onder leiding van 
VVD-gedomineerde kabinetten. Hoe diep kan een land zakken? 
 
Op 22 november kunnen kiezers de vraag beantwoorden: hoe gaan wij ons 
weer verheffen? En met wie?  
Dat is nog geen gelopen race.  
De VVD lonkt naar de PVV.  
Gaat de VVD samen met de PVV de 
democratische rechtsstaat versterken? 
Dat is toch niet te geloven?  
Gelukkig zijn er ook veel VVD’ers die dit niet geloven. De beste kansen voor 
een verheffing van Nederland ontstaan wanneer de VVD dominantie wordt 
gebroken; wanneer de VVD niet meer de eerste viool speelt. 
 
Sinds langere tijd heeft Nederland weer de kans de goede kant op te 
gaan. Waarbij iedereen meetelt, waarbij solidariteit geen vies woord 
meer is, waarbij de overheid weer vertrouwen wil geven aan en vragen 
van de burger, waarbij wij weer trots kunnen uitdragen: Nederland is een 
sociale en democratische rechtsstaat! 
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Op de Algemene Leden Vergadering van dinsdag de 12e  
september mocht ik voorzitter van de afdeling Schiedam 
worden. Inspirerend in een fase nadat onze gemeente-

raadsfractie - door de continue inspanningen van Petra Zwang, Bilal Badri en 
Jessie Silva - zich heeft verdubbeld van twee naar vier. 
Is het niet een geweldige droom om voor de verkiezingen van 22 november 
naar een vergelijkbaar resultaat te streven? Misschien iets te veel gevraagd. 
Laten we de komende weken dromen… en samen met GroenLinks sleuren 
aan de campagne!            Maarten Groene. 
  
 

Van de redactie 

                                      Aan deze editie is ook de “Flits” (het campagne  

                                      nieuws) toegevoegd. Nieuwsgierig geworden? 

                                      Direct omdraaien dit blad (als je een papieren 

                                      versie hebt) en anders scrollen naar de laatste  

       pagina’s.  

 

Van de wethouder: Petra Zwang 

Naast mijn werk in het gemeente kantoor heb ik ook vele activiteiten buitens-

huis. We lopen de kalender even terug:  

Afgelopen vrijdag, 6 oktober heb ik, zoals ik wel vaker doe, buiten de (ge-

meente)huis deur gewerkt. Op de locatie seniorenvereniging SooS Blauw-

huis aan het Spinhuispad.  

Iedereen mag aan-

schuiven en zoals je 

ziet is daar gebruik 

van gemaakt.  

Hou mijn facebook 

in de gaten en dan 

zie je wanneer ik bij 

u in de buurt mijn 

“kantoor” houd       

in één van de open-

bare plekken in uw 

wijk. 
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Zaterdag 30 september 

Ben ik gevraagd om aanwezig 

te zijn bij de onthulling van de 

sociale sofa die de stichting 

Net Niet Genoeg ter gelegen-

heid van het 10-jarig jubileum 

heeft laten maken als dank 

voor de betrokkenheid van de 

Schiedammers. 

Een bankje om eens gewoon met iemand 

een praatje te maken 

 

Zaterdag 23 sept 

Park Kethel is een bijzonder stukje Midden Delfland voelbaar  
tot aan Kethel dorp. Het park vormt de entree/poort naar het  
buitengebied Midden Delfland en andersom de toegang tot  
de stad. Uniek is dat in Park Kethel alle eigenschappen van  
een polder zichtbaar zijn. Hiermee is Park Kethel de Groene  
Parel van Schiedam-Noord. 
 
Een groep van betrokken bewoners nam op 5 september 2022 het initiatief 
om te komen tot “De Vrienden van Park Kethel”. De Vrienden van Park 
Kethel hebben op basis van het concept beheerplan, op verzoek van de 
gemeente, een plan van aanpak en een uitvoeringsagenda opgesteld, 
inclusief kostenplaatje voor ontwikkelingen. Geholpen door externe deskun-
digen proberen ze de kwaliteit, de beleving en het toekomstbeeld van Park 
Kethel te versterken. Als Vrienden van Park Kethel steken ze ook zelf daad-
werkelijk de handen uit de mouwen om de kwaliteit en beleving te verbeteren 

door het realiseren van een poldertuin aan 
het Jaap De Raatpad. 
 
Citaat uit de media:  
 
Wethouder Petra Zwang benadrukt de grote 
betrokkenheid van bewoners rondom park 
Kethel die het groen goed aandacht geven 
en ze is heel blij met de samenwerkingen die 
er ontstaan tussen andere groepen die zich 
bezig houden met het groen in Schiedam.  

https://twitter.com/petrazwang
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 Van de fractie – Wouter Hessel Boender 
 
Voor de afgelopen commissievergadering hebben we als 
fractie de jeugdmonitor geagendeerd. In deze pas versche-
nen jeugdmonitor staat genoeg om ons zorgen over te 
maken, en daarom was het nodig deze op de agenda te 
zetten.  

De jeugdmonitor is een tweejaarlijks onderzoek dat de gemeente doet om 
een beeld te krijgen van de situatie waar de jeugd zich in bevindt, en om 
verschillende trends die spelen duidelijk te krijgen. En het beeld dat de meest 
recente jeugdmonitor schetst is helaas niet positief. 
Jongeren in Schiedam maken zich steeds meer zorgen over hun prestaties of 
voelen zich eenzaam, onveilig of gepest. Dit in combinatie met de 
toenemende rol en invloed van sociale media en de problemen die door de 
Coronacrisis verergert of veroorzaakt zijn en nog tal van andere gebeurte-
nissen die invloed hebben op de staat van de jeugd zorgen ervoor dat de 
jeugdmonitor een negatieve situatie aangeeft. 

De stad Schiedam moet er een zijn waarin iedereen een toekomst heeft, 
zowel jong als oud. Het is daarom van belang dat de signalen die in de 
jeugdmonitor naar voren gekomen zijn serieus opgepakt worden, en uit de 
beantwoording op de vragen die de afgelopen commissievergadering gesteld 
zijn blijkt dat de jeugd, terecht, hoog op de agenda van de wethouder staat. 
Het blijft natuurlijk wel nodig om scherp te blijven op de ontwikkelingen die 
spelen, op de initiatieven die er vanuit de gemeente en de stad zijn om de 
problemen die uit de jeugdmonitor naar voren komen op te lossen, en om 
ervoor te zorgen dat deze het grootst mogelijke positief effect hebben. 
Schiedam moet immers ook voor de jeugd de mooiste stad zijn die ze kan 
zijn.  
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                 Aad verbeek- Het is weer niks. 
 

Druk tikkend op de rekenmachine trof ik een bewoner van 
Schiedam die zijn financiële situatie op zat te maken. 
Ja, de uitkering ging met tweehonderd euro omhoog maar 
nu verviel de toeslag zorgkosten en dat viel hem tegen. 
‘Zo schiet het toch niks op? Je wordt aan alle kanten 
genaaid!’ was de reactie. Ik rekende hem voor dat de 

vooruitgang iets minder groot was dan waar op gerekend was. 
 
Als overheid kan je ruimhartig een regeling treffen maar als je de bijpassende 
consequenties niet aangeeft is dat een halve waarheid waarbij de verrassing, 
voor een bewoner, wel eens anders uit kan pakken dan waarop men zich ver-
heugt. 
Hierin zit ook de kreet van transparante overheid. Ieder moet weten waar hij 
of zij aan toe is wanneer de overheid als volksvertegenwoordiging bepaalde 
keuzes doet. Het gevoel van jezelf “bekocht voelen” is funest voor de politiek 
en zet andere krachten aan het werk waar mooiere beloften worden gedaan 
die vaak tot hetzelfde resultaat leiden van ongeloofwaardigheid. Het geloof in 
de politiek loopt hierbij schade op. 
Hij ging praten met maatschappelijk werk waar hij blijkbaar meer vertrouwen 
in had in de hoop dat zij tot een oplossing kunnen komen. 
 
Ik bood hem een kopje koffie aan.  
 

 

 

 
Welvaartswinst afgelopen halve eeuw voorbijgegaan aan sociale 
minima. 

De Nederlandse regering heeft al decennia als doel om het mini-

mumloon en de sociale uitkeringen mee te laten groeien met de 

algemene welvaart. De indexeringsmethodiek schiet echter 

schromelijk tekort. Zodoende is de koopkracht van de sociale 

minima nu nog op het niveau van een halve eeuw geleden, 

terwijl de algehele koopkracht sindsdien met zo’n dertig procent is toegeno-

men. Voor de geïnteresseerden: Lees meer op de website: https://rb.gy/grxnh 

 

https://rb.gy/grxnh
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Nationale ombudsman-Inspraak mag geen vinkje zijn' 
 
Burgers in de Participatiewet ervaren onvoldoende invloed. 

 
De banen die burgers in de Participatiewet krijgen aangebo-
den, sluiten vaak niet aan bij hun mogelijkheden en beper-
kingen. Het is moeilijk om de juiste match te maken tussen 

wat iemand wil en kan en de beschikbare banen. De meeste burgers in de 
Participatiewet ervaren onvoldoende invloed op hun eigen situatie. In som-
mige gemeenten worden cliënten ook te weinig betrokken bij de beleids- 
vorming en uitvoering van de Participatiewet. Dat concludeert de Nationale 
ombudsman in zijn rapport 'Inspraak mag geen vinkje zijn'. Een onderzoek 
naar participatie en invloed van burgers in de Participatiewet.  
Gehele bericht lezen? kijk op 
https://www.nationaleombudsman.nl/publicaties/onderzoeken/burgers-in-de-
participatiewet-ervaren-onvoldoende-invloed  

 
 

Contact gegevens: 

 Bestuur  
 Voorzitter bestuur: Maarten Groene            voorzitter@pvdaschiedam.nl 
 Secretaris: Jos van Setten                          secretaris@pvdaschiedam.nl 
 Penningmeester: Bart Overzier      b-overzier.speedlinq.nl@outlook.com 
  
 Fractie 
 Fractievoorzitter:  Jessica Silva                     jessie_silva4@hotmail.com 
 Raadslid:  Dick van Belle                                          dickvanbelle@live.nl 
 Raadslid:  Wijnand de Leeuw                      wijnanddeleeuw@gmail.com   
 Raadslid:  Wouter Boender                                wouterhb28@gmail.com  

 1e opvolger: Aad Verbeek                  aadverbeek@hccnet.nl  
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